資多三A      3D動畫設計(一)   109年度第1學期期末考
班級：_______學號：____________姓名：___________            2021.1.12
期末考操作題：100%(繳交iClone 5.5專案檔)
1. 請開啟專案加入一個地形，設定昏暗天空及地上有水，場景有樹木，加入下雨的分子特效，加入一男、一女角色。(20%)
2. 女生騎Scooter，朝男生駛來，互相觀看。(20%)
3. 用一個輔助物件設物理屬性為運動體，包住Scooter並連接到Scooter，女生騎車途中不小心撞到路邊石頭(設物理屬性凍結)，車子翻倒女生倒地，石頭被彈開，男生趕緊跑過去蹲在女生旁邊看看有沒有事。(40%)
4. 加入四個攝影機，有遠景、中景、近景、特寫不同角度，使用攝影機切換，來說明整件事的重點。(20%)
5. 使用iClone 5.5 pro製作，最後完成檔存為”你的學號姓名”，繳交原始檔到\\192.168.51.11的”期末考繳交”資料夾。
Ps.或繳交與iClone相關主題的Word報告一份也可。
CSMD            3D animation design (1)     109 the first semester final exam 

Class: _______ Student ID: ____________ Name: ___________      2021.1.12
Final exam operation questions: 100% (submit the iClone 5.5 project file)

1. Please open the project to add a terrain, set the dim sky and the ground with water, the scene with trees, add the molecular effects of rain, and add a boy and a girl character. (20%)

2. Girl riding Scooter, driving towards the boys, watching each other. (20%)

3. Use an auxiliary object to set the physical attribute as dynamic, wrap Scooter and connect it to Scooter, the girl accidentally hits a stone (set the physical attribute to freeze) on the side of the road while riding the bike, the girl falls to the ground and the stone bounces off. The boy ran to squat next to the girl to see if there was anything wrong. (40%)

4. Add four cameras, with different angles for long-range, medium-range, close shot, and close-up. Use the camera switch to illustrate the point of the whole thing. (20%)

5. Use iClone 5.5 pro to make, save the finished file as "Your Student ID Name", and submit the original file to the "期末考繳交" folder of \\192.168.51.11.

Ps. or submit a Word report on iClone related topics.
